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شهروند| ابهامات درباره سرنوشت نیمکت سرمربیگرى تیم ملى ایران 
بعد از جام جهانى به اوج خود رسیده و نگرانى هاى زیادى براى آینده وجود 
دارد. شواهد و قراین نشان مى دهد که احتمالا فدراسیون فوتبال و کى روش 
بعد از 7 سال براى همکارى خود نقطه پایان خواهند گذاشت. کى روش هم 
در تازه ترین مصاحبه اش با خبرگزارى رویتــرز به صراحت این موضوع را 

تأیید و تأکید کرده بعد از جام جهانى روسیه از ایران خواهد رفت!
داستان جام ملت ها و پیشنهادى که رد شد

با توجه به افشاگرى هاى صورت گرفته در رسانه هاى ورزشى، دیگر همه 
مى دانند که درباره تمدید قرارداد کى روش چه اتفاقاتى افتاد. از آن جایى که 
جام ملت هاى آسیا در دى ماه  سال  جارى در امارات برگزار مى شود، خیلى ها 
این امیدوارى را دارند که با توجه به گروه آسان ایران در مرحله اول، شانس 
زیادى براى قهرمانى و شکسته شدن طلسم 43 سال فتح این جام داریم. 
به همین ترتیب موفقیت هاى کى روش در تیم ملى باعث شد که مدیران 
فدراسیون فوتبال به او پیشنهاد تمدید قرارداد تا پایان جام ملت هاى آسیا را 

ارایه بدهند. کى روش اما در اقدامى جالب این پیشنهاد را رد کرد!
کى روش خواهان قرارداد 4ساله!

کــى روش براى خــودش دلایلــى جالب توجــه دارد. او بــا توجه به 
فعالیت هایش در ایران در هفت سال گذشته معتقد است اگر با فدراسیون 
فوتبال قرارداد خود را تا پایان جام ملت هاى آسیا تمدید کند ، آن وقت بعد 
از پایان این مسابقات بدون تیم خواهد ماند. درواقع او براى ماندن در ایران 
دیگر نمى تواند به پیشنهادهاى ملى و باشگاهى دیگر خود جواب مثبت 
بدهد و جام ملت هاى آسیا هم زمانى تمام مى شود که دیگر تیم هاى ملى 
سرمربى خود را انتخاب کرده اند و لیگ هاى معتبر اروپایى هم در نیمه فصل 
قرار دارند. به همین ترتیب این مربى خواهان عقد قرارداد 4ســاله با ایران 
شده است که فدراسیون این موضوع را نپذیرفته تا به این ترتیب تا به امروز 

مذاکرات طرفین به بن بست برسد.
کى روش: فدراسیون فوتبال ایران قدر کارهاى من را نمى داند

سرمربى تیم ملى اما در آخرین مصاحبه اى که با خبرگزارى رویترز انجام 
داد به صراحت از داشتن پیشنهادهاى جدى براى بعد از جام جهانى و پایان 
همکارى با فدراسیون و تیم ملى ایران حرف زده است. کى روش گفته است: 
«تقریبا یک سال از صعود ما به جام جهانى گذشته و این حقیقت دارد که آنها 
به من قراردادى 6ماهه براى هدایت ایران در جام ملت هاى آسیا پیشنهاد 
داده اند. اما این پیشنهاد در حد انتظارات من نبود. این پیشنهاد یک چیز 
را ثابت مى کند و آن هم این که مسئولان فوتبال ایران قدر کارهایى که من 
پس از این همه  سال در فوتبال ایران انجام داده ام را نمى دانند. این پیشنهاد 
از طرف من به هیچ وجه مورد قبول نبوده و نیست. پرونده مذاکرات دیگر 
بسته شده و براى من تمام شده است. پیش از این که به استانبول بیاییم، قرار 
بود فدراسیون در مورد پیشنهادش تجدید نظر کند اما آنها اطلاعى به من 

ندادند. بنابراین، اکنون دیگر باید این مسأله را فراموش 
کنیم و به پیش برویم.»

مرد پرتغالى
 به دنبال رویاى پنجمین صعود به جام جهانى

کى روش پیش از این قصد داشــت بعــد از جام جهانى 
بازنشسته شود و زمان بیشترى را با خانواده خود سپرى کند. 

اما حالا دغدغه هاى او تغییر کرده و مى خواهد نخستین مربى اى 
باشد که 5 بار پیاپى یک تیم را به جام جهانى مى رساند و جام جهانى 
2022 قطر جایى است که کى روش به دنبال صعود با یک تیم ملى به 
آن است. او البته در مصاحبه با رویترز تأکید داشت: «این فکر در ذهن 
من رشد کرد و با صداى بلند مرا مورد خطاب خود قرار داد و من بیشتر 
درباره این فرصت یگانه تاریخى به فکر فرو رفتم. براى این که تبدیل 
به تنها مربى تاریخ شوم که با 5 کشور به جام جهانى صعود کرده است. 
حالا علاقه و انگیزه من افزایش بیشترى پیدا کرده و این مهمترین 

هدف و انتظار من از خودم خواهد بود.»
ازبکستان،  استرالیا،  الجزایر یا آفریقاى  جنوبى

 مقصد احتمالى کى روش
براى رسیدن به پاسخ این ســوال که اگر کى روش از تیم ملى 
ایران جدا شــود هدایت کدام تیم را برعهــده مى گیرد باید به 
صحبت هاى او و اتفاقات ماه هاى اخیر توجهى ویژه داشــت. 
فدراسیون هاى فوتبال استرالیا و ازبکستان پیشنهادهاى قابل 
توجهى به این مربى براى همکارى داده  اند. کى روش در این 
رابطه گفته است: «من دو پیشــنهاد دارم، یکى از آفریقا و 
دیگرى از آسیا. با شانســى که این دو تیم براى صعود به 
جام جهانى 2022 خواهند داشت، اگر این اتفاق نیفتد، 
بعد از جام جهانى به دو پیشنهادى که از انگلیس دارم فکر 
خواهم کرد.» اگر کى روش به ازبکستان یا استرالیا برود، 
در جام ملت هاى آسیا شاید حریف ایران باشد که قابل 

توجه است.
آینده اى نامعلوم در انتظار فوتبال ایران

 نگرانى براى جانشین کى روش
ســرمربى کنونى تیم ملى در صورتى به یکى از چهار پیشنهاد اصلى 

سرمربیگرى تیم هاى ملى در آســیا و آفریقا جواب مثبت خواهد داد که 
در هفته هاى آینده هم به توافقى با مدیران فدراسیون فوتبال براى تمدید 
قرارداد نرســد. در صورت جدایى کى روش براى فوتبال ایران مهمترین 
مسأله جایگزین اوســت که افکار عمومى یا خودش را مى خواهد یا مربى 
بزرگتر! بدون تردید نام هایى چون برانکو ایوانکوویچ، دایى و شفر مردم را 

براى هدایت تیم ملى راضى نخواهد کرد!

پریسا اسلام زاده-شــهروند| بایــد خیلى خاص 
باشــى که قید مربیگرى در فوتبال اروپا و آمریکا را بزنى و 
به ســرزمین پدرى ات بیایى تا رویاهاى بزرگت را دنبال 
کنى. «کتایون خسرویار» شاید نام چندان آشنایى براى 
ورزش ایران نباشد اما در فوتبال بانوان ایران مى توان لقب 
معمار بزرگ را به او نسبت داد. خسرویار زنى ایرانى است 
که با وجود امکان فعالیت در فوتبال آمریکا و اروپا ترجیح 
داده به ایــران بیاید تا فوتبال زنان ایــران را متحول کند. 
او برعکس اغلب ســتاره ها که منافع شخصى و پیشرفت 
خودشــان را اولویت قرار مى دهند،13 سال است که تمام 
هم و غم خود را روى این گذاشــته که فوتبال زنان ایران را 
به دنیا بشناساند.خســرویار به تازگى در جمع نامزدهاى 
بهترین مربى بانوان فوتبــال در آمریکا قرار گرفته که این 
اتفاق، افتخار بزرگى براى او و فوتبال بانوان ایران است. این 
مربى ایرانى-آمریکایى که در اوکلاهاما متولد شده درحال 
حاضر سرمربى تیم ملى زیر 17 ســال بانوان ایران است و 
مى گوید رویاهاى بزرگى را براى این تیم دنبال مى کند. او 
یکى از بزرگترین ایرادهاى ایرانى ها را «غر زدن» مى داند 
و در تلاش است این خصوصیت را از خودش و شاگردانش 
دور کند. خســرویار در گفت وگو با خبرنگار «شــهروند» 
حرف هاى جالبى درباره خــودش و مربیگرى در فوتبال 

بانوان مطرح کرده که خواندنى است: 
حضورت در جمع نامزدهاى برتر مربیان فوتبال 
زنان در جهان توسط سایت آمریکایى خبر خوبى 

بود. در این باره صحبت کن.
خودم هم از این اتفاق خیلى خوشــحال شــدم و برایم 
جالب بود که در رسانه هاى ایران هم بازتاب زیادى داشته 
که البته خبر به درستى ترجمه نشــده بود. من در جمع 
3 نامزد نهایى بهترین مربیان فوتبال بانوان در جهان قرار 
گرفته ام که ربطى به فوتبال آمریکا ندارد. ضمن این که دلیل 
قرار گرفتن من در جمع نامزدهاى برترین مربیان فوتبال 

بانوان دنیا فعالیت هایم در ایران بوده است.
این که تو به عنوان یــک بازیکن و مربى امکان 
فعالیت در فوتبال اروپا و آمریکا را هم داشــتى و 
درنهایت ایران را انتخاب کردى خیلى جالب است. 

خودت از دلیل این تصمیم بگو.
همان طور که گفتید براى من شرایط فعالیت در اروپا و 
آمریکا فراهم بود اما من دوست داشتم به ایران بیایم چون 
مى دانستم این جا خانم ها عاشق فوتبال هستند. من براى 
رسیدن به موفقیت در خارج از ایران ابزارهاى لازم را داشتم 
و مى توانســتم بهترین امکانات را در اختیار بگیرم. با این 
شرایط رسیدن به موفقیت ارزشــى ندارد چون در آمریکا 
و اروپا همه چیز ساخته شــده و فقط به هدایت نیاز دارد. 
ضمن این که من نمى توانستم در آن کشورها توانایى هایم را 
محک بزنم بلکه باید به جایى مى رفتم که با وجود کمبودها 
و امکانات به موفقیت برسم تا عیارم مشخص شود. درواقع 

مى خواســتم از توانایى هایم مطمئن شوم ضمن این که 
دوست داشتم در ایران به بانوانى که عاشق و مستعد هستند 

کمک کنم.
اما شرایط براى فوتبال زنان در ایران چندان خوب 
نیست و ما واقعاً امکانات ضعیفى داریم. این موضوع 

باعث ناامیدى ات نمى شود؟
من با علم به تمام کمبودها و ســختى ها به ایران آمدم. 
در ابتداى حضورم مشــکلات زیادى وجود داشت اما الان 
همه چیز خیلى بهتر شــده و با وجود مشکلات پیشرفت 
زیادى داشته ایم. حرف من این است که راه براى قهرمانى 
و موفقیت باز است و نباید ناامید باشیم. تا چند سال پیش 
کسى حتى فکرش را هم نمى کرد فوتسال بانوان ایران در 
آسیا بى رقیب شــود اما این اتفاق افتاد. براى موفق شدن 
کافى است دســت مان را تکان دهیم و بخواهیم که او به 

سمت ما بیاید.
در مدت حضورت در تیم ملــى جوانان  واکنش 
خانواده ها به فوتبالیست شدن دختران شان چطور 

بوده است؟
من براى پیدا کردن اســتعدادهاى فوتبال در ایران به 
شهرهاى زیادى سفر کردم. خیلى برایم جالب بود که مردم 
استقبال زیادى از فوتبالیست شدن دختران شان داشتند. 
باورتان نمى شود ولى پدرها و مادرهاى شاگردانم همیشه 
با من در تماس هستند. مثلاً مادرها مى پرسند چه غذاهایى 
براى دختران ورزشکارشان خوب است و پدرها مى خواهند 
بدانند چه تمریناتى مى توانند با فرزندشان انجام دهند که 
همیشه در آمادگى ایده آل باشند. سعى من این است که 
فرهنگ جدیدى در روابط شــاگرد و مربى ایجاد کنم تا با 
همدیگر دوست باشیم. به همین دلیل من براى شاگردانم 

همیشه آنلاین هستم و آماده پاسخگویى به آنها.
فکر مى کنى مى توانى به آرزوهایت براى فوتبال 

بانوان ایران دست پیدا کنى؟
کار خیلى سختى است و من به خوبى این را مى دانم. روز 
اول که مربى دختران ایرانى شدم از آنها پرسیدم آیا از باختن 
و پیشرفت نکردن خسته نشده اند؟ جواب آنها مثبت بود و 

من فهمیدم باید استقامت و تلاش را به آنها تزریق کنم.
چه شد که خودت وارد دنیاى فوتبال شدى؟

من از 5 ســالگى به همراه پدرم فوتبال را آغاز کردم. از 
روز اول که به تمرین فوتبال رفتم تا همین الان که با شما 
صحبت مى کنم حتى یک لحظه هم به رها کردن آن فکر 
نکــرده ام و مى خواهم تا بالاترین پله پیش بــروم. من در 
خانواده اى ایرانى و سنتى به دنیا آمده و زندگى کرده ام به 
همین دلیل براى این که جواب محبت هاى خانواده ام را که 
به من اجازه حضور در فوتبال را دادند، جبران کنم درسم 
را هم خواندم و مهندس شــیمى شــدم. چون خانواده ام 
همیشه پا به پاى من در تمرینات و مسابقاتم حاضر بودند 
من هم باید آنها را خوشــحال مى کردم چون همیشــه

 حامى من بودند.
فوتبال مردان در ایران را دنبال مى کنى؟

بله البته که دنبال مى کنم و به نظرم ما تیم ملى بســیار 
خوبى داریم و مســابقات آقایان در ســطح بسیار بالایى 
داخل کشور برگزار مى شود. از بین مربیان هم سبک برانکو 
ایوانکوویچ و وینفرد شفر را دوست دارم.تیم هاى استقلال، 
پرسپولیس و تراکتورســازى را هم مى شناسم و کمى به 
سمت تراکتور تمایلم بیشتر است چون پدرم از اهالى تبریز 
است و علاقه زیادى به این تیم دارد. البته به خوبى مى دانم 
که استقلال و پرسپولیس بهترین تیم هاى ایران هستند و 

براى آنها در مسابقات بین المللى آرزوى موفقیت دارم.
با کارلوس کى روش برخوردى داشته اى؟ نظرت 

درباره او چیست؟
کى روش نیازى به تمجید من ندارد و همه ما مى دانیم او 
چه مربى بزرگى است. او تیم ملى فوق العاده اى براى ایران 
ساخته و بسیار قابل احترام است. در آکادمى تیم هاى ملى 
برخوردهاى زیادى با کى روش داشته ام و اتفاقاً همیشه هم 
از او راهنمایى گرفته ام. او مسابقات ما را دنبال مى کند و اگر 
اشکالى باشد حتماً تذکر مى دهد و اگر هم خوب باشیم از 

تیم تعریف مى کند و به ما روحیه مى دهد.
تیم ملى ایران کمتر از یک ماه آینده در جام جهانى 
بازى خواهــد کرد.حتماً پیگیر این مســابقات 

خواهى بود؟
بله. همین طور است و مثل یک هوادار متعصب تیم ملى 
ایران را تشــویق مى کنم.اتفاقاً من دوســتان اسپانیایى و 
مراکشى زیادى دارم و از همان وقتى که گروه ایران مشخص 
شد براى دوستان مراکشى و اســپانیایى ام حسابى کرى 
خواندم و اذیت شان کردم. من به موفقیت و شگفتى سازى 
ایران در روســیه امیدوارم چــون فوتبال قابل پیش بینى 
نیست و ممکن است تیمى مثل اسپانیا روزى که با ایران 
بازى دارد روز خوبش نباشد. به همین دلیل باید موفقیت را 

ملکه ذهن مان کنیم و از حالا غصه باخت را نخوریم.
یکــى از خصوصیات ویــژه تو کنــار آمدن با 

سختى هاى کار در ایران و اعتراض نکردن است.
من هم به خوبى از ســختى هاى کار در ایران خبر دارم 
اما با حرف زدن و اعتراض چیزى درســت نمى شود. من 
جورى بزرگ شــده ام که یاد گرفته ام از هر چیزى بهترین 
استفاده را ببرم.نمى دانم چرا در ایران همه فقط غر مى زنند 
و از زمین و زمان گله مى کنند. به نظر من اگر هر کسى کار 
خودش را به درستى انجام دهد همه چیز درست مى شود 
اما متاسفانه ایرانى ها این طور نیستند. من هم مى توانم مثل 
همه غر بزنم و ایراد بگیرم اما مــا اول از همه باید خودمان 
را نشان دهیم بعد امکانات و شرایط خوب بخواهیم. براى 
موفقیت در فوتبال زمین و توپ لازم داریم که در اختیارمان 
هست. بقیه چیزها را هم وقتى موفق باشیم خود به خود

 به دست مى آوریم.

شهروند| بعد از این که نساجى به لیگ برتر صعود کرد،  
مسئولان خونه به خونه بابل رســما مدعى شدند که تیم 
قائمشهرى با تبانى به لیگ برتر صعود کرده و به همین دلیل 
براى رسیدگى به این پرونده به کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال شکایت کردند و این پرونده درحال پیگیرى است و 

همه منتظر نتیجه آن هستند.
شکایت باشگاه نساجى

 از دو سایت به خاطر انتشار خبر تأیید تبانى!
اتفاق جالب توجه دربــاره پرونده تبانى در لیگ یک 
اقدام دو ســایت درباره انتشار خبر تأیید رسمى تبانى 
باشگاه نســاجى مازندران قبل از شــروع رسیدگى به 
پرونده توسط کمیته اخلاق بود که جنجال هاى زیادى 
را به دنبال داشت و از آنجایى که تأیید نشد،  مسئولان 
باشگاه نساجى را وادار کرد که به صورت رسمى از این 
دو سایت که موضوع تبانى و محرومیت عوامل باشگاه 
نساجى و راه آهن را تأیید کردند به دادسراى فرهنگ 
و رسانه شــکایت کنند. در خبر این دو سایت آمده بود 
که حکم تأیید تبانى نساجى به دلیل استفاده از بازیکن 
غیرمجاز و تخلف بازیکنان راه آهن به خاطر خوردن6 
گل از این تیم در هفته آخر انشــا شده علاوه بر این که 
نکونام و چند بازیکن محروم مى شــوند نساجى هم به 
لیگ دسته دو سقوط خواهد کرد و خونه به خونه بابل 

لیگ برترى خواهد شد.
اطلاعیه جالب کمیته اخلاق!

رسیدگى کمیته اخلاق به پرونده تبانى در لیگ یک و 
شکایت باشگاه خونه به خونه بابل هم با جنجال و حاشیه 
بزرگى همراه شــد. کمیته اخلاق با انتشار اطلاعیه اى 
در سایت فدراســیون اعلام کرد قرار بود ساعت 14 روز 
پنجشنبه ســوم خردادماه جلسه رسیدگى به شکایت 
باشــگاه خونه به خونه بابل دربــاره رخ دادن تبانى در 
لیگ یک، با حضور مسئولان یا نمایندگان این باشگاه 
برگزار شــود که آنها در این نشست حضور پیدا نکردند 
و به همین دلیل جلسه با حضور اعضاى کمیته اخلاق 
برگزار شــد و به زودى تصمیم نهایى درباره این پرونده 
اتخاذ مى شود. این که چرا درباره مهمترین پرونده کنونى 
فوتبال ایران جلسه بدون حضور دو طرف دعوا برگزار شد 

ابهامى است که باید درباره اش شفاف سازى شود.

توضیح وکیل خونه به خونه: 
نیم ساعت دیر رسیدم!

بعد از اطلاعیه کمیته اخلاق اما غلامرضا رفیعى وکیل 
باشــگاه خونه به خونه بابل هم مجبور به صدور بیانیه اى 
درباره اتفاقات رخ داده در رسانه ها شد. وکیل خونه به خونه 
رسما اشــاره کرده بود که به درخواست هاى مکرر براى 
ملاقات حضــورى با رئیس کمیته خلاق براى ســاعت 
14روز ســوم خرداد به او وقت داده بودند و هیچ اشار ه اى 
هم به برنامه موجود براى رسیدگى به پرونده نداشتند. 
رفیعى همچنیــن گفته بود: «بین راه با مســئول دفتر 
جناب آقاى تورك تماس گرفتــم و اعلام کردم به دلیل 
ترافیک شدید بزرگراه همت حدود ســاعت چهارده و 
سى دقیقه خدمت ایشان خواهم رسید. از این رو حدود 
ساعت 14:30خدمت ایشان رسیدم که آقاى اثنى عشرى 
نیز حضور داشتند. آقاى تورك فرمودند شما دیر حضور 
یافتید و جلسه رسیدگى به پایان رسید! سپس با اعتراض 
شــدید به مصاحبه دیروز اینجانب، گفتند چرا این قدر 
مصاحبه مى کنید؟ و چند جمله دیگر که شایسته ذکر 
در این مجال نیست و با عصبانیت فرمودند دیگر مصاحبه 
نکنید آقا! سپس خواهان ترك فورى ساختمان کمیته 
اخلاق توســط اینجانب شدند و به مســئول دفترشان 
فرمودند اینجانب باید ســاختمان کمیته اخلاق را فورا 

ترك کنم.»

پافشارى  خونه به خونه روى تبانى
حالا همه منتظر تصمیم کمیته اخــلاق درباره پرونده 
تبانى لیگ یک هستند. با توجه به فضاى موجود مسئولان 
خونه به خونه صراحتا تأکید دارند که بازیکنان راه آهن تبانى 
کردند تا نساجى در بازى هفته آخر گل هاى زیادى به این 
تیم بزند و حتى دیروز هم در این رابطه فیلمى در رسانه ها 
منتشر کردند و رســما به کم کارى بازیکنان راه آهن اشاره 
کردند. آنها علاوه بر این به استفاده از بازیکن غیرمجاز هم 
توسط نســاجى ایراد گرفته و معتقد هستند فایل صوتى 
ارتباط مدیران باشگاه با بازیکنان راه آهن را در اختیار دارند 
و به همین ترتیب بود که به مردم بابل وعده برگزارى جشن 

صعود دادند.
تصمیمى که مى تواند

 بحران هاى عجیب داشته باشد
 با این حال نباید فراموش کرد که صدور رأى تأیید تبانى 
جنجال بزرگى در فوتبال ایران و مردم بابل و قائشمهر به 
وجود خواهد آورد. مســاله اى که مى تواند بعد امنیتى هم 
داشته باشــد. پس باید منتظر ماند و دید تصمیم کمیته 
اخلاق چه خواهد بود. گفته مى شود در صورتى که باشگاه 
خونه به خونه به هدف خود براى صعود به لیگ برتر با تأیید 
تبانى نرسد مسئولان این باشگاه این تیم را منحل خواهند 
کرد که باز هم در ایــن رابطه باید منتظر مانــد و دید در 

هفته هاى آینده چه پیش خواهد آمد.

جنگ بابل- قائمشهر علنى شد!
 پرونده تبانى در هفته پایانى لیگ یک وارد فاز تازه اى شده، آیا خونه به خونه جاى نساجى را در لیگ برتر مى گیرد؟

کى روش، حریف ایران در جام ملت هاى آسیا!
  احتمال این که سرمربى تیم ملى بعد از جام جهانى به استرالیا یا ازبکستان برود، زیاد است

شعار رسمى 32 تیم حاضر در جام جهانى 
مشخص شد

80 میلیون نفر
 یک ملت و یک نبض!

فیفا از 32 تیم حاضــر در جام جهانى 
خواسته شــعارهاى مخصوص به خود را 
براى درج روى اتوبوس هر تیم در روسیه 
ارایه کنند. دیروز سایت فیفا از شعارهاى 
همه تیم هاى حاضر در جام بیست ویکم 
رونمایى کرد که در این میان شعار تیم ملى 
ایران «80 میلیون نفــر، یک ملت و یک 
ضربان قلب» انتخاب شده است. این شعار 
که به گفته مسئولان فدراسیون فوتبال 
بیشترین رأى را در نظرسنجى انجام شده 
از سوى هواداران تیم ملى آورده بود، روى 
اتوبــوس تیم ملى ایران در روســیه ثبت 
خواهد شــد. همه ایرانى ها براى تیم ملى 
و همه براى تیم ملــى 2 گزینه دیگر براى 
شــعار رســمى ایران در جام جهانى بود. 
این اقدام از ســوى 31 تیــم دیگر حاضر 
در جام جهانــى هم انجام شــده و برخى 
تیم ها شعارهاى کوتاه تر و برخى بلندتر را

 ترجیح داده اند.

شهروند| محرومیت یک ســاله از کشتى، فرنگى کار 
اندیمشکى را آن قدر دلسرد کرده که او این روزها به سراغ 
رشته دیگرى رفته و در اندیشه مبارزه کردن در قفس است. 
سعید عبدولى که اخیرا به خاطر کتک کارى روى تشک با 
حاشیه هاى زیادى روبه رو شده بود، این بار با روى آوردن به 

رشته MMA خبرساز شده است. 
پایان کار عبدولى در کشتى؟

سعید عبدولى که در 2 ســال اخیر با کسب مدال برنز 
در المپیک 2016 و مســابقات جهانــى 2017 یکى از 
موفق ترین فرنگى کاران ایران بود، در مســابقات انتخابى 
تیم ملى بــراى رویدادهــاى پیش رو در  ســال 2018 با 
عصبانیت و غرور عجیبى حاضر شد و خودش را به دردسر 
انداخت. این کشتى گیر اندیمشکى در سالن هفتم تیر با 
حریفان خود خوب تا نکرد و نتیجه این رفتارش کتک کارى 
با ایمان انصارى داخل و بیرون تشــک بود. چند روز بعد 
کمیته انضباطى فدراسیون کشتى این فرنگى کار باتجربه را 
با محرومیت یک ساله (6ماه قطعى و 6ماه تعلیقى) روبه رو 
کرد تا او عملا شانسى براى شــرکت در رویدادهاى  سال 
2018 نداشته باشد. این حکم کمیته انضباطى دلسردى 
عبدولى را به همراه داشت و باعث شد او فعلا قید کشتى 
را بزند و به سراغ رشته دیگرى برود. حالا باید دید در  سال 
آینده با توجه به این که این کشــتى گیر اندیمشــکى در 
آستانه 30سالگى قرار مى گیرد، بازهم براى پس گرفتن 

دوبنده تیم ملى تلاش مى کند یا خیر.
آغاز مسیر جدید در رینگ!

از گوشــه و کنار خبر مى رسد ســعید عبدولى بعد از 
شــنیدن خبر محرومیتش از ســوى فدراسیون کشتى 
تصمیم گرفته تمرینــات بوکس را آغاز کنــد. قهرمان  
سال 2011 کشــتى فرنگى جهان با الگو قراردادن امیر 
 MMA على اکبرى قصد دارد در ماه هاى آینده وارد رشته

شود. ورود به این رشــته نیاز به آموزش هاى رزمى دارد و 
به همین دلیل او فعالیت رسمى خود را با حضور در شهر 
بابل استان  مازندران و زیرنظر حسن شالیکار از قهرمانان 
سابق بوکس ایران آغاز کرده است. عبدولى در این باره گفته 
است: «الان تمرین بوکس انجام مى دهم تا فعلا از دوستان 

و آشنایان و بچه محل هاى خودم کتک بخورم تا 
ببینم چه زمانى مى توانم به فرم مسابقه برسم. 
من کتک خورده عالم و آدم هستم. هیچ کس را 

نزدم و همیشه کتک خورده ام!»
على اکبرى OK داد

امیر على اکبرى، فرنگى کار سابق تیم ملى که 
تقریبا با عبدولى هم دوره بوده، این روزها به یکى 

از قهرمان هاى بزرگ رشته MMA تبدیل شده 
است. موفقیت على اکبرى خیلى از رزمى کاران 

و کشتى گیران را به ســمت MMA سوق 
داده است و عبدولى نیز بعد از محرومیت از 

کشتى حالا به فکر رفتن مسیرى افتاده که 
هم تیمى سابقش چند سال قبل آن را طى 

کرده اســت. این کشتى گیر اندیمشکى 
در تماسى که با على اکبرى داشته، از او 
بابت ورود به MMA مشورت گرفته و 
با استقبال هم تیمى سابقش مواجه 
شــده که وعده داده در این راه به او 
کمک مى کند. عبدولى در این باره 

مى گوید: «با امیر على اکبرى صحبــت کردم. راهنمایى 
کرد و حالا مى خواهم که جدى این ورزش را دنبال کنم. 
من قرار نیست نیمه کاره این ورزش را رها کنم. تا انتها این 

ورزش را ادامه مى دهم.»
MMA براى عبدولى خوش یمن است؟

مبارزه در رینگ یا قفس شاید کار هرکسى نیست. 
این جمله اى است که امیر على اکبرى در چند سال 
اخیر بارها آن را خطاب به ورزشکاران ایرانى تکرار 
کرده و معتقد اســت؛ هرکسى نمى تواند مسیرى 
که او را رفته را طى کند. موفقیت ملى پوش سابق 
کشــتى فرنگــى در MMA و بــردن جایزه هاى 
چندصدمیلیونى در مسابقات مختلف باعث ایجاد 
انگیزه براى ورزشکاران ملى پوش در رشته هاى 
مختلف شــده که به قول معروف یک شــبه 
پولدار شوند! با این حال على  اکبرى با حضور 
در برنامه ماه عسل کامل توضیح داد که چه 
مسیر دشوارى را براى رسیدن به موفقیت 
طى کرده و این طور نیست که هرکسى بتواند 
در این مسیر موفق شود. چه بسا ورزشکارانى 
ازجمله جواد محجــوب، جودوکار تیم ملى 
در این چند ســال قصد ورود بــه MMA را 
داشــته اند اما خیلى زود ناکام مانده و به رشته 
قبلى خود بازگشته اند. باید دید عبدولى که در 
چند سال اخیر به خاطر اعتراض به داوران و 
حرکات جنجالى همراه چهره خبرسازى 
بوده، مى تواند یک «علــى   اکبرى» دیگر 
باشــد یا مثل برخى دیگر از ورزشــکاران 
رزمى با ناامیدى به رشــته اصلى خود بعد از 
چندماه برمى گردد و متوجه مى شود که مرد 

مبارزه در قفس نیست. 

کتک کارى در انتخابى تیم ملى، کشتى گیر جنجالى را به فکر ورود به MMA انداخت

ترانسفر عبدولى از تشک به قفس!

گفت وگو با کتایون خسرویار، سرمربى تیم فوتبال جوانان ایران
 که نامزد کسب عنوان بهترین مربى جهان شده است 

مى خواهم فوتبال کشورم را
 به دنیا معرفى کنم
  ایرادهایم را  از کى روش مى پرسم
  زنان ایرانى از باختن خسته شده اند

روسیه: «با قلبى گشاده بازى کن»
ایران: «80 میلیون نفر، یک ملت، یک نبض»

آلمان: «بیاید تاریخ سازى کنیم»
انگلیس: «پیروزى را براى مان به ارمغان بیاورید»

عربستان سعودى:«شوالیه هاى صحرا»
آرژانتین: «با هم براى یک رؤیا»

استرالیا:«شجاع باش، برجسته باش، ساکروس، سبز 
و طلایى»

بلژیک: «مأموریت شیاطین سرخ»
برزیل: «فراتر از 5 ستاره، 200 میلیون قلب»

کلمبیا: «یک رؤیا، سه رنگ و 50 میلیون قلب»
کاستاریکا:«هیچ چیز غیرممکن نیست وقتى با تمام 

کشور بازى کنى»
کرواسى: «کشورى کوچک، رؤیاهایى بزرگ»

دانمارك: «با هم تاریخ را مى سازیم»
مصر: «وقتى صحبت از فراعنه باشد، دنیا باید بایستد و 

گوش دهد»
اسپانیا: «در کنار هم شکست ناپذیر هستیم»

فرانسه: «قدرت تو، اشتیاق ما، آبى ها به پیش!»
ایسلند: «بیاید رؤیاى مان را محقق کنیم»

ژاپن: «زمان نبرد است، سامورایى آبى»
مراکش: «شیرهاى اطلس، افتخار مراکش»

مکزیک: «ساخت مکزیک، ساخته شده براى 
پیروزى»

نیجریه: «بال هاى افتخار آفریقا»
پاناما: «پاناما! قدرت دو دریا»

پرو: «ما برگشتیم! 30 میلیون پرویى با هم 
سفر مى کنند»

لهستان:«لهستان به پیش»
پرتغال:«گذشته اى باشــکوه، حالى براى 

تاریخ سازى»
کره جنوبى:«ببرهاى آسیا، فاتحان دنیا»

سنگال:«غیرممکن سنگالى نیست»
صربستان:«یک تیم، یک رؤیا – صربستان»

سوئد:«با هم براى سوئد»
سوئیس:«4زبان، یک ملت»

تونس:«روسیه، عقاب ها مى آیند، بازیکنان و 
هواداران دست در دست» 

اروگوئه:«خورشید در روسیه مى درخشد، 
آسمان کاملاً آبى روشن است»

و آشنایان و بچه محل هاى خودم کتک بخورم تا 
ببینم چه زمانى مى توانم به فرم مسابقه برسم. 
من کتک خورده عالم و آدم هستم. هیچ کس را 

نزدم و همیشه کتک خورده ام!»
OKعلى اکبرى OKعلى اکبرى OK داد

امیر على اکبرى، فرنگى کار سابق تیم ملى که 
تقریبا با عبدولى هم دوره بوده، این روزها به یکى 

MMAاز قهرمان هاى بزرگ رشته MMAاز قهرمان هاى بزرگ رشته MMA تبدیل شده 
است. موفقیت على اکبرى خیلى از رزمى کاران 

MMAو کشتى گیران را به ســمت MMAو کشتى گیران را به ســمت MMA سوق 
داده است و عبدولى نیز بعد از محرومیت از 

کشتى حالا به فکر رفتن مسیرى افتاده که 
هم تیمى سابقش چند سال قبل آن را طى 

کرده اســت. این کشتى گیر اندیمشکى 
در تماسى که با على اکبرى داشته، از او 
MMAبابت ورود به MMAبابت ورود به MMA مشورت گرفته و 
با استقبال هم تیمى سابقش مواجه 
شــده که وعده داده در این راه به او 
کمک مى کند. عبدولى در این باره 

مبارزه در رینگ یا قفس شاید کار هرکسى نیست. 
این جمله اى است که امیر على اکبرى در چند سال 
اخیر بارها آن را خطاب به ورزشکاران ایرانى تکرار 
کرده و معتقد اســت؛ هرکسى نمى تواند مسیرى 
که او را رفته را طى کند. موفقیت ملى پوش سابق 

کشــتى فرنگــى در 
چندصدمیلیونى در مسابقات مختلف باعث ایجاد 
انگیزه براى ورزشکاران ملى پوش در رشته هاى 
مختلف شــده که به قول معروف یک شــبه 
پولدار شوند! با این حال على  اکبرى با حضور 
در برنامه ماه عسل کامل توضیح داد که چه 
مسیر دشوارى را براى رسیدن به موفقیت 
طى کرده و این طور نیست که هرکسى بتواند 
در این مسیر موفق شود. چه بسا ورزشکارانى 
ازجمله جواد محجــوب، جودوکار تیم ملى 

در این چند ســال قصد ورود بــه 
داشــته اند اما خیلى زود ناکام مانده و به رشته 
قبلى خود بازگشته اند. باید دید عبدولى که در 
چند سال اخیر به خاطر اعتراض به داوران و 
حرکات جنجالى همراه چهره خبرسازى 
بوده، مى تواند یک «علــى   اکبرى» دیگر 
باشــد یا مثل برخى دیگر از ورزشــکاران 
رزمى با ناامیدى به رشــته اصلى خود بعد از 
چندماه برمى گردد و متوجه مى شود که مرد 

مبارزه در قفس نیست. 

ندادند. بنابراین، اکنون دیگر باید این مسأله را فراموش 

 به دنبال رویاى پنجمین صعود به جام جهانى
کى روش پیش از این قصد داشــت بعــد از جام جهانى 
بازنشسته شود و زمان بیشترى را با خانواده خود سپرى کند. 

اما حالا دغدغه هاى او تغییر کرده و مى خواهد نخستین مربى اى 
 بار پیاپى یک تیم را به جام جهانى مى رساند و جام جهانى 
 قطر جایى است که کى روش به دنبال صعود با یک تیم ملى به 
آن است. او البته در مصاحبه با رویترز تأکید داشت: «این فکر در ذهن 
من رشد کرد و با صداى بلند مرا مورد خطاب خود قرار داد و من بیشتر 
درباره این فرصت یگانه تاریخى به فکر فرو رفتم. براى این که تبدیل 
 کشور به جام جهانى صعود کرده است. 
حالا علاقه و انگیزه من افزایش بیشترى پیدا کرده و این مهمترین 

ازبکستان،  استرالیا،  الجزایر یا آفریقاى  جنوبى

براى رسیدن به پاسخ این ســوال که اگر کى روش از تیم ملى 
ایران جدا شــود هدایت کدام تیم را برعهــده مى گیرد باید به 
صحبت هاى او و اتفاقات ماه هاى اخیر توجهى ویژه داشــت. 
فدراسیون هاى فوتبال استرالیا و ازبکستان پیشنهادهاى قابل 
توجهى به این مربى براى همکارى داده  اند. کى روش در این 
رابطه گفته است: «من دو پیشــنهاد دارم، یکى از آفریقا و 
دیگرى از آسیا. با شانســى که این دو تیم براى صعود به 
 خواهند داشت، اگر این اتفاق نیفتد، 
بعد از جام جهانى به دو پیشنهادى که از انگلیس دارم فکر 
خواهم کرد.» اگر کى روش به ازبکستان یا استرالیا برود، 
در جام ملت هاى آسیا شاید حریف ایران باشد که قابل 

آینده اى نامعلوم در انتظار فوتبال ایران

ســرمربى کنونى تیم ملى در صورتى به یکى از چهار پیشنهاد اصلى 
سرمربیگرى تیم هاى ملى در آســیا و آفریقا جواب مثبت خواهد داد که 
در هفته هاى آینده هم به توافقى با مدیران فدراسیون فوتبال براى تمدید 
قرارداد نرســد. در صورت جدایى کى روش براى فوتبال ایران مهمترین 
مسأله جایگزین اوســت که افکار عمومى یا خودش را مى خواهد یا مربى 
بزرگتر! بدون تردید نام هایى چون برانکو ایوانکوویچ، دایى و شفر مردم را 

  احتمال این که سرمربى تیم ملى بعد از جام جهانى به استرالیا یا ازبکستان برود، زیاد است


